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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht «Vaak te laat bij brand» (ingezonden 9 augustus 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Vaak te laat bij brand»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de brandweer regelmatig te laat komt bij spoedgevallen? Kunt u 
een frequentie aangeven? 

Vraag 3
Is het waar dat soms zelfs helemaal niet uitgerukt kan worden vanwege een 
capaciteitstekort? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat beide gevallen niet mogen voorkomen, omdat dit 
mensenlevens kan kosten? 

Vraag 5
Deelt u de mening van de Vakvereniging Brandweer Vrijwilligers (VBV) dat 
het tekort aan brandweervrijwilligers veroorzaakt wordt door bezuinigingen, 
met als gevolg schaalvergroting en het verdwijnen van blusvoertuigen? 6. Zo 
nee, waarom niet en wat is dan volgens u de reden van het tekort aan 
brandweervrijwilligers? Zo ja, wat gaat u doen om het tekort aan brandweer-
vrijwilligers zo spoedig mogelijk tot het verleden te laten behoren omwille 
van de veiligheid van het brandweerpersoneel zelf en de burgers die in een 
noodsituatie komen? 

Vraag 6
Bent u in ieder geval bereid om zo spoedig mogelijk met de VBV in overleg te 
treden en de Kamer over het resultaat hiervan te informeren?

1 «Vaak te laat bij brand», Telegraaf, 8 augustus 2017

 
 
 
 
kv-tk-2017Z10724
’s-Gravenhage 2017 Tweede Kamer, vergaderjaar 2016–2017, Vragen


